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Referat fra Bestyrelsesmøde 6. februar 2025 kl. 18.30 

 

Bestyrelsesmedlemmer og suppleanter  

Formand: Lone Nielsen      

Næstformand: Tina Kaspersen    

Kasserer: : Stig Norgaard     

Sekretær: Vibeke Lassen   

Bestyrelsesmedlem: Cecilie Holme Lindegaard              

 

1. Suppleant: Dannie Brøndby    

  

           
1. Godkendelse af dagsorden.  

• Dagsorden godkendt 
 

2. Underskrivelse af tidligere referater 

• De 2 sidste referater underskrevet 
 

3. Opfølgning på vedligeholdelsesplan og handlingsplan 

• Ny ridehus bund er lagt, og der er kommet gode tilbagemeldinger 

• Yderligere punker på handlingsplanen er gennemgået, der arbejdes fortsat videre med 
opgaverne. 

• Der er arrangeret foredrags aften med Tanddyrlæge Mette Aarup 3. april omkring tænder 
og bid. Begivenhed og nærmere info slås op på hjemmesiden og Facebook senest i uge 8. 

 

4. Ønsker fra islænderudvalget 

• Islændervalget har sendt et skriftligt ønske om 10.000 kr. til en maskine, der kan rette 
bunden på multibanen, samt 35.000 til et dommer/sekretariats hus. 

• Bestyrelsen har diskuteret Islænderudvalgets ønske. Der kan godt bevilliges 10.000 til den 
ønskede maskine, men den maskine der er søgt penge til, ønskes nu ikke længere. 
Bestyrelsen har derfor brug for et nyt tilbud på en maskine, der kan opfylde det ønskede 
formål, inden pengene endeligt bevilges. Bestyrelsen synes at ideen om dommervognen er 
god, og at den vil være til gavn både for Islænder og køreudvalget. Da der pt ikke foreligger 
nogen plan eller tilbud for dommervognen, der ønskes en plan før der gås videre med en 
bevilling.  

• Et fast hus kræver byggetilladelse og landzonetilladelse, som der pt er 10 måneders 
ventetid på, samt kan give problemer, da vi allerede har en ansøgning liggende til det nye 
ridehus. 

• Bestyrelsen har lavet et tilbud på en mobil vogn, der kan bygges til et dommerhus til 
multibanen, til væsentligt billigere penge. Bestyrelsen forelægger denne mulighed for 
islænder- og køreudvalget. 

 

5. Nyt fra alle 

• Ros til arrangementet for juniorryttere med terrænspringning og efterfølgende pizzahygge. 
Opfordring til juniorrytterne om at være med i udvalget udløste 2 nye medlemmer til 
udvalget. 
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• Juniorudvalget er overtaget af Susan Mikkelsen og Kia Hvisel, samt 2 juniormedlemmer. De 
har mange gode ideer og masser af gåpåmod, så det tegner godt for 2025 

• Tina og Kim har undersøgt og lavet tilbud på tagreparation af stråtaget på det ene 
dommertårn, springsekretariatet og kiosken. Udgifterne lægges ind i budget for 2025, men 
afhænger i høj grad af at der er tid og mandskab til at der kan renoveres. 

• Henvendelse fra New Forrest Foreningen omkring leje af faciliteter til Kåring, Lone skriver 
tilbage ang. muligheder og økonomi for at leje. 

• Tina og Lisbeth har været på kursus i hjemmesider hos kommunen. 

• Lone deltager i kommunens foreningsdag 27/2-25 

• Byggeudvalget arbejder for at få flere penge i kassen til det nye byggeri. Der afholdes 
bankoaften 23/4. 

 

6. Budget 2025 

• Budgetpunkterne gennemgået 
 

7. Forberedelse til Generalforsamlingen 

• 2 forslag er indkommet til GF, disse er diskuteret i bestyrelsen. 

• Formalia for GF gennemgået 
 

8. Fælles arrangementer 2025 

• Cecilie laver et opslag på Facebook omkring forslag fra medlemmerne til ønsker og ideer for 
arrangementer i 2025. 

• Yderligere diskussion af punktet udskydes til næste møde 
 

9. Arbejdsdag 

• Opsætning af lamper på staldgangen sættes på opgavelisten til først kommende 
arbejdsdag. 

• Der afholdes malerdag torsdag og fredag i påsken. 

• Arbejdsdage for forår og sommer planlægges til næste bestyrelsesmøde efter GF. 

• Arbejdsdag før D4 HorseShow er fastlagt til mandag 30. juni  
 

10. Næste ordinære mødedato 

• Torsdag 13. marts kl. 18.30 
 


